
 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

Schriftelijke vragen over kappen zonder vergunning 

 

     Rotterdam, 19 december 2013 

 

Geacht college, 

 

GroenLinks krijgt signalen dat minimaal twee deelgemeenten zonder omgevingsvergunning 

bomen omzagen, terwijl volgens de APV een vergunning is vereist. Het gaat onder meer om 

bosplantsoen in park de Twee Heuvels in IJsselmonde (dat ook het nieuws heeft gehaald) en 

om kap in het Vroesenpark. 

 

De deelgemeente IJsselmonde heeft inmiddels toegegeven zes vergunningplichtige bomen 

illegaal te hebben gekapt. De oorzaak moet gezocht worden in het misverstand dat 

bosplantsoen op geen enkele wijze zou vallen onder de vergunningplicht, terwijl dat feitelijk 

nadrukkelijk wel het geval is. Ook de verantwoordelijke bestuurder in Noord denkt dat 

bosplantsoen gekapt kan worden zonder vergunning, blijkt uit enkele Tweets van zijn hand. 

 

GroenLinks maakt zich zorgen over onbedoelde roekeloosheid van de lokale overheid. In de 

praktijk leidt dit tot illegale én onomkeerbare praktijken. Bij illegale kap is inspraak en 

protest bovendien niet mogelijk en kunnen geen eisen worden gesteld aan herplant of een 

storting in het compensatiefonds. 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Bent u ervan op de hoogte van deelgemeenten illegaal bomen kappen waarvoor 

volgens de APV een vergunning nodig is? 

2. Kunt u helder aangeven wat in redelijkheid verstaan moet worden bij de gehanteerde 

begrippen dunning, groot onderhoud en kaphout in de APV, zodat hierover geen 

rechtsonzekerheid ontstaat? Kunnen alle bomen hier in de praktijk onder vallen, of 

zijn er grenzen, zoals bijvoorbeeld maximale stamomtrekken voor dergelijke kap? 

3. Ziet u een rol voor uzelf weggelegd om de APV nog eens goed onder het voetlicht te 

brengen bij de verantwoordelijke diensten? Zo ja, hoe gaat u dit aanpakken en op 

welke termijn? 

4. Als zou blijken dat volgens u in bepaalde situaties door de (deel)gemeente gekapt 

mag worden zonder vergunning, kunt u dan aangeven hoe de informatievoorziening 

zou moeten verlopen richting omwonenden en belanghebbenden en hoe herplant 

geborgd is? 

5. Wilt u met terugwerkende kracht alsnog een herplant opleggen voor de illegaal 

gekapte bomen dan wel een storting eisen in het bomenfonds, zodat het groen 

tenminste wordt gecompenseerd? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wilt u dit op korte 

termijn regelen? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

Judith Bokhove   


